
 

 

Sagsnr: 17.01.01-A30-5-19 

 

 Dato: 

Referat 

Tirsdag den 09.05.2023 kl. 17.00 til 19.30 
 
På skolen 

 
 
 

Deltagere: 

Medlemmer institution: 

Lars Svendsen, skoleleder, Nim Skole og Børnehus  

Olga Marcovitch Jensen, daginstitutionsleder, Nim Skole og Børnehus 

Jonna Petersen, medarbejderrepræsentant, Daginstitution Nim 

Malene Jørgensen, medarbejderrepræsentant, Nim Skole 

 

Medlemmer forældresiden: 

Pernille Amstrup-Bønløkke, forældrerepræsentant 

Malika Lynggaard Uth, forældrerepræsentant 

Helene Rosing-Asvid, forældrerepræsentant 

Trine Ingemann Nicolaisen, forældrerepræsentant 

Morten Leth Hedegaard, forældrerepræsentant 

Pernille Ræbild Olsen, forældrerepræsentant 

Jonna Hedegaard Nielsen, forældrerepræsentant 

Maja Udby Jensen, forældrerepræsentant 

Line Broberg Christiansen, forældrerepræsentant og siddende suppleant 

  

 

Afbud fra Malene. 
 

Emne Hvem tid Referat 

 

 

1. 

Velkommen og punkter til eventuelt 

Formand 5 min Velkommen til Line som ny suppleant 

2.  

Meddelelser fra skoleleder, 

dagtilbudsleder, 

medarbejderrepræsentanter og 

formand 

 

 20 min Lars: Skolen får besøg af EVA (Danmarks 
evalueringsinstitut) i indskoling for at bl.a. 

interview lærere vedr.  KRAI. 
 

Tak for skak spil. Skolen havde nogle gode 

skak dage – fokus på skak og piger. 
Ninna har haft orlov og kommer snart 

tilbage. Skolen har en lærer som er lang 
tidssygemeldt har givet udfordringer i 

hverdagen. 

 
Olga: har været til AMR tema eftermiddag 

sammen med Kis. Tema for dagen var 
”fleksibilitet på arbejdspladen” hvor vi bl.a. 

drøftet hvordan vi kunne give vores 
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medarbejdere en mere fleksibel 
arbejdsplads/dag. fx var der ideer om en 

hjemme arbejdsdag. 
 

Stillingsopslag til en pædagog til 

vuggestuen er offentliggjort. 
Morten vil gerne være med i 

ansættelsesudvalget.  
Olga - Mette tilføjer ham.  

 

Jonna – 2 studerende i Nim Børnehus. 
En i 1. første praktik som er seks uger. 

En i 4. praktik og som laver en 
undersøgelse med henblik på at bruge 

undersøgelsen til at lave bachelor. 

Temaet var leg og legkultur ude på 
legepladsen. 

 
Malene SFO: Afbud - Har en fridag 

 

3.  

Elevrådet 

 10 min Udsættes til næste gang 

4. 

Markedsdagen – planlægning fra 

bestyrelsesperspektiv 

 

Formand 10 min Markedsdag starter kl. 14:45 for eleverne. 
Loppemarked holder lukket indtil 

formanden giver grønt lys til at åbne 

boderne. 
Formanden giver beretning fra ”indelukket”. 

Vi starter med fællessang i indeliukket fra 
kl. 16:00. 

Programmet vil blive sendt ud snarest. 
 

 

5. 

Dagtilbud – orientering om tilsyn 

Olga 5 min Udsættes til næste gang 

6. 

Kort status på økonomi i skole og 

dagtilbud – orientering 

 

Lars/Olga 10 min Skolens økonomi ser rimelig ud, dog er der 

stadig en meget skrøbelig balance. 
 

Børnehuset ender med stort underskud 
bl.a. pga de investeringer ved oprettelse af 

den nye vuggestuegruppe, nye inventar til 
børnehaven (pga. flytning af stuen ude til 

fællesrummet) samt mad- og energipriser. 

Der er gennemsigtighed i økonomien. 
Der bliver hold løbende samtaler med Lars 

og Anne Bust. 
 

7. 

Dagtilbud – nedsættelse af 

forskønnelsesudvalg 

 

Olga 10 min Olga laver et udkast til markedsdag 

Olga brain stormer med personalet omkring 
de forskellige arbejdsopgaver.  

8. 

Drøftelse af brug af sponsorer 

 10 min Lars har sendt en orienterings mail omkring 

søgning af sponsorater. 
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Besked fra kommunen er at man må gerne 
får sponsorer dog skal man kontakte 

kommunen. 
 

Vil vi have reklame på vores legeplads? 

Vi skal inddrage de lokale foreninger hvis vi 
skal gå med ideen om en 

reklamesponsoreret legeplads/tårn. 
 

Vi går i tankeboksen og tager stilling til 

næste gang. 

9. 

Opfølgende redegørelse for arbejdet 

med trivsel i skolen 

Lars 15 min Forældremøde omkring det at stå sammen 

og give eleverne en chance for at ændre 

det narrativ som eksistere i den 
pågældende klasse. 

 
Der holdes et nyt møde sammen med 

forældre, elever og lærere for at drøfte det 
fremtidig samarbejde omkring eleverne  

Formål med mødet er at skabe en tydelig 

retning for klassen og mulige 
fremtidsplaner. 

 
 

10. 

Kommende skoleårs planlægning i 

bestyrelsesperspektiv – status 

 

Lars 10 min Drøftelse af skolehjem samtalens form. 

 
Vi vil afholde den første samtale med alle 

børn og den 2. skolehjem samtaler vil være 
et ”behovssamtale fra næste skoleår. 

Som udgangspunkt holdes samtalerne i det 

sene efterår. 
 

Lars brain stormer sammen med lærerne 
og kommer med en konkret forsalg om 

hvordan det vil udmønte sig. 

 

11. 

Frisættelsesdagsorden 

Lars 25 min Lars holdt en lille oplæg omkring frisættelse 

og fik udleveret skema til frisættelses 
processen. 

 

Bestyrelsen skulle dernæst drøfte 
drømmescenarier for skolen i grupper. Alle 

ideer er velkommen både store og små. Der 
blev skrevet på post-it 

 

 
Svarerne fra post-it blev drøftet i plenum. 

 

12. 

Skoleudviklingsplan – høring 

Lars 20 min  

13. 

Eventuelt 

 5 min Drøftelse af en facebook gruppe fra Østbirk 
omkring pasning i Nim.  
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